

ageLOC® 見證集 (大中華區)
Testimonial Booklet (Greater China Region)



Keep
Your Age A
Mystery
年齡我做主



www.nuskin.com.hk

如新集團香港分公司 Nu Skin Enterprises Hong Kong, Inc.
本公司乃一家美國註冊有限公司 A U.S. Corporation with Limited Liability

版權所有 不得翻印 All Right Reserved 香港印製 Printed in Hong Kong
Aug 2010



年齡真的是秘密嗎？
 答案可在這本見證集中找到！
 他們可以驕傲的說出自己的年齡，
 而原因便是：ageLOC®

年齡也能自己作主？當然！
 讓 ageLOC® 重設你的非凡人生！

Is age really a secret?
 You'll get the answer from these testimonials
 They can proudly share their age with anyone
 It is all because of ageLOC®

Can one decide her own age? Of course!
 Let ageLOC® unLOC your Future!



註：此小冊子內所提供之分享個案乃純屬受訪者的個人親身經驗，並不代表本公司的意見。產品的使用效果可能因人而異，並且與年齡、種族及肌膚狀況等因素有關。
 Note: The sharings in this booklet are based on personal experience of the interviewees. They do not represent the opinion of the Company. The effects of the products may vary between individuals, and are dependent on factors such as age, race, and skin conditions.

ageLOC® 我愛你！
 ageLOC® I love you!

蘇韻澄 Maggie So & 林嘉汶 Karen Lam
 52 & 24 歲 years old (香港 Hong Kong)

使用 ageLOC® 產品
 Using ageLOC® product for:
 9個月 months



年齡差距
 Age Difference
 28 歲 years

我眼角的魚尾紋比較多，嘴角的法令紋比較深，皮膚亦隨著年齡增加而越來越鬆弛，所以開始每天早晚積極使用 ageLOC® 煥新套裝以及每兩天使用 ageLOC® 修身美顏 Spa。用了大約幾星期後，眼部的魚尾紋明顯淡化了，嘴角的法令紋淺了，毛孔變得緊緻，皮膚柔滑度及含水量亦提高了，皮膚像嬰兒一般水嫩柔滑。現在與女兒的年齡越拉越近了，與朋友分享 Nu Skin 的產品時更有信心，也影響了很多同齡的好友使用 ageLOC® 產品，亦幫助我成為夥伴們的榜樣，推廣 ageLOC® 產品以達到更高的業績，達成助人助己的目的！

Troubled by my crow's feet, nasolabial folds and sagging skin, I began using ageLOC® Transformation Set every morning and evening, and ageLOC® Galvanic Spa™ every two days. After a couple weeks, my crow's feet and nasolabial folds faded, pores became smaller, and my skin became hydrated and smoother like a baby. Now I look closer with my daughter, and I am more confident when sharing Nu Skin products with my friends. Many of my friends in my age also began using ageLOC® products because of my dramatic change. I hope I can improve my business performance and achieve the goal of helping others by promoting ageLOC® products.

ageLOC® 真的延緩老化
ageLOC® Really Stops Aging



年齡差距
Age Difference
32 歲
years

年齡差距
Age Difference
29 歲
years

林皎芳 Lin Jiao-Fang & 鐘聯璋 Zhong Lian-Wei & 鐘聯揚 Zhong Lian-Yang
59 & 30 & 27 歲 years old (台灣 Taiwan)

使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: **1個月month**



我曾是個護士，也曾擔任醫院護士形象大使獻花給總統。退休後，在兒子推薦下我開始使用 Pharmedex 的纖營系列，讓原本沒有健康曲綫觀念的我，成功回復了好身材，同時改善了身體狀況。持續使用 ageLOC® 煥新套裝和超級彈力原液後，更讓別人猜不透我的年齡，不相信我已經有兩個快 30 歲的兒子了。現在我最喜歡和好友聚在一起跳舞，還可以上台表演呢！

I was a nurse, and I had a chance presented flowers to the President as hospital ambassador. After I retired, I started taking Pharmedex TRA because of my son's recommendation. I regained good shape, and my health improved. After keep using ageLOC® Transformation Set and tru face® essence ULTRA, people can hardly tell my real age. They even don't believe I have two sons whose aged almost 30. Now I can enjoy dancing with my friends at parties and perform on stage!

時光倒流20年
Turn Back Time to 20 Years Ago

沈亞芬 Shen Ya-Fen & 沈濤磊 Shen Tao-Lei
66 & 42 歲 years old (浙江 Zhejiang Province)



年齡差距
Age Difference
24 歲
years

使用ageLOC®產品
Using ageLOC® product for:
6個月months



我因為生活的磨練，比同齡人看上去衰老很多，在女兒的推薦下，我使用 Nu Skin 產品調理身體，並在女兒的鼓勵下開始使用 ageLOC® 修身美顏 Spa，僅半年的時間皮膚就變得緊緻、透白且有光澤了，比 20 年前更年輕更有活力，甚至我的大學同學都驚嘆在我身上看到了時光倒流的奇蹟。

I look older than people in my age because of a hard life. My daughter recommended me to use Nu Skin products, thus I started using ageLOC® Galvanic Spa™. After 6 months, my skin became firmer, whiten and radiant. I feel younger than 20 years ago. My ex-schoolmates were very surprised to see the miracle on my face.

ageLOC® 讓我告別“黃臉婆” ageLOC® Improves My Skin Complexion

劉玉文 Liu Yu-Wen & 仲笑岩 Zhong Xiao-Yan

59 & 30 歲 years old (上海 Shanghai)

使用ageLOC®產品
Using ageLOC® product for:

1個月 month



以前我的臉色暗黃，還有細紋和眼袋，沒想到才用了一個月的 ageLOC® 修身美顏 Spa，皮膚就變得緊緻光澤了，細紋和眼袋也明顯改善。我現在是越來越年輕啦，也更加自信和精神煥發！感謝 ageLOC® 修身美顏 Spa 創造了不老的奇蹟！

I used to have yellowish complexion, fine lines and puffiness under my eyes. It's incredible that only using ageLOC® Galvanic Spa™ for a month, my skin became firmer and radiant, wrinkles and puffiness faded away. I am now getting younger and feel more confident! Thanks ageLOC® Galvanic Spa™ for the miracle!

年齡差距
Age Difference
29 歲
years



“2個月年輕12歲
不信你試試

Look 12-year
Younger Than Before
in 2 Months”



ageLOC® 就像仙女手中的魔棒，而我就是那個幸運被魔棒點到的人。從此，ageLOC® 產品便給我帶來了信心和希望。現在每當我對朋友說我生肖屬虎時，都以為我今年 36 歲，其實我已經 48 歲了！我要接過仙女手中的魔棒傳播善的力量、美麗和健康！

ageLOC® likes a fairy's magic stick, and I'm the lucky one who has been picked. ageLOC® products brought me confidence and hope ever since. Now when I tell others I was born in the year of tiger, they all guess I'm 36 years old, actually I'm 48! I want to make use of this magic stick to spread out Force for Good, beauty and health!

年齡差距
Age Difference
32 歲
years

譚虹 Tan Hong & 李星昱 Li Xing-Yu
48 & 16 歲 years old (四川 Sichuan Province)

使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: 2個月 months

“一機在手
變身漂亮媽媽

Transform to a
Pretty Mum with
ageLOC®
Galvanic Spa™”



年齡差距
Age Difference
29 歲
years

李秀燕 Li Xiu-Yan & 朱嘉尉 Zhu Jia-Wei
55 & 26 歲 years old (北京 Beijing)

使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: 3個月 months

因為年紀漸長，媽媽不但面部肌膚逐漸鬆弛，而且身材也開始發福，在使用 ageLOC® 修身美顏 Spa 不到三個月的時間，媽媽肚皮上的贅肉驚人的變少了，身材彷彿又回復到年輕時的樣子，面部肌膚也變得光澤粉嫩了，我似乎能看到她一天天的變成時尚的漂亮媽媽！

With aging, my mother's skin became sagging, and she gained extra weight. After using ageLOC® Galvanic Spa™ for almost 3 months, her waist turned back what is used to be when she was young, and her face is ever smooth and rejuvenated. I am delighted she is becoming a pretty mother day by day!



“讓年齡止步的煞車制
The Brake that
Stops Aging”

使用前的照片是我 96 年拍的，看到我現在的相片，真的是時光倒流 13 年！ageLOC® 產品為我的肌膚帶來了 3 大改變：超白、超緊、超滑。ageLOC® 修身美顏 Spa 就像汽車的煞車制一樣，踩下去就會讓我們的年齡停止，你一直使用，更會讓時間倒流。

The “before” picture was taken in 1996, and look at the picture I took recently, it's like I'm going back to 13 years ago! ageLOC® products brought me 3 major changes on my skin: white, firm and smooth. ageLOC® Galvanic Spa™ is like a brake of a car that stops aging, you even feel like go back to previous days if keep using it.



年齡差距
Age Difference
28 歲 years
南漪 Nan Yi & 張慧佳 Zhang Hui-Jia
48 & 20 歲 years old (上海 Shanghai)

使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: **3個月months**

“擔心被媽媽超越
我也要使用
ageLOC® 產品了
Mum's Amazing Results
Urge Me to Use
ageLOC® Products!”



使用 ageLOC® 產品只有短短三個月時間，我媽媽的皮膚就發生了令人驚喜的改變。我相信，如果我再不保養，10 年後她會變成我的妹妹了。有了 ageLOC® 修身美顏 Spa，媽媽變女兒的夢想成真了。

My mother's skin has changed dramatically after using ageLOC® products for 3 months. I believe if I don't start taking care my skin, she'll look like my younger sister after 10 years. With ageLOC® Galvanic Spa™, mother become daughter is not a dream anymore!

年齡差距
Age Difference
26 歲 years

徐慧娟 Xu Hui-Juan & 徐沛一 Xu Pei-Yi
50 & 24 歲 years old (上海 Shanghai)

使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: **3個月months**

“名副其實的千嬌百媚”
To be a True Beauty

李昱慷 Li Yu-Kang & 李冠蓉 Li Guan-Rong
45 & 16 歲 years old (台灣 Taiwan)



年齡差距
Age Difference
29 歲 years

使用ageLOC®產品
Using ageLOC® product for:
1個月month



原來只是想要試試 ageLOC® 煥新套裝的效果，第三天就有朋友問我說是不是去了美容。實在太誇張了！但是仔細觀察，在眼睛周圍的細紋大部分已經被撫平了，就算中深度的皺紋也淡了許多，整個皮膚的彈性與緊實度彷彿回到 30 歲，讓我看起來跟女兒一樣年輕。

I was just trying ageLOC® Transformation Set, and by the third day a friend asked me “did you go to beauty salon?” It's not exaggeration. Observe attentively, the fine lines around my eyes are smoothed, even the wrinkles also faded. My skin is as elastic and firm like when I was 30 years old, and I even look as young as my daughter.

母子變姐弟 My Son Become My Brother!

劉新梅 Liu Xin-Mei & 于勇 Yu Yong
43 & 22 歲 years old (寧夏 Ningxia Province)

使用ageLOC®產品
Using ageLOC® product for:
3個月 months



我以前從事美容院，由於不慎使用了美容院裡品質不好的產品，臉上長出了很難看的斑點，為此我曾羞於見人。後來，朋友推薦我使用 Nu Skin 的產品，我用了之後斑點慢慢變淡了，尤其是使用了 ageLOC® 修身美顏 Spa 以後，我的皮膚更加透亮白晰。當我和兒子走在一起的時候，不認識的人常把我們誤認為姐弟，這就是 ageLOC® 給我帶來的眩目奇蹟！

I used to run a beauty salon, but I got spots on my face after used bad quality products from my shop. I was feeling ashamed at that time. However, the spots faded gradually after I started using Nu Skin products recommended by my friends. My skin even turned whiten and radiant especially after using ageLOC® Galvanic Spa™. People now always mistake me and my son as sister and brother. What a miracle ageLOC® brought to me!

年齡差距
Age Difference
21 歲
years



媽媽的奇蹟
帶給我成就感
Miracle on My Mum
Brought Me Satisfaction

媽媽是在我不斷推薦和鼓勵下開始使用 ageLOC® 產品的，在短短兩個月的時間裡，媽媽的皮膚發生了翻天覆地的變化，不僅膚色和皮膚的鬆弛狀況得到了很大改善，變得透亮白晰，緊緻飽滿，就連臉上的細紋也減少了。我覺得再也沒有甚麼能比讓媽媽變成姐姐更讓我有成就感了！

My mother started using ageLOC® products under my recommendation and encouragement. Her skin went through incredible changes within 2 months. Not only her skin complexion and sagging problems got relieved, her skin turned brighter and firmer, even the fine lines faded. I can't think of anything more satisfactory than turning my mum became my sister!



金莉芬 Jin Li-Fen & 金夢 Jin Meng
50 & 24 歲 years old (廣東 Guangdong Province)

使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: 2個月 months

年齡差距
Age Difference
26 歲
years

青春更加倍！
Younger Than Ever!



陳泳霖 Louisa Chan & 江嘉芙 Katherine Kong
55 & 35 歲 years old (香港 Hong Kong)

使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: 3個月 months

年齡差距
Age Difference
20 歲
years

從 2002 年開始用 Nu Skin 產品，180° 煥采再生系列的效果非常顯著，使我更期待 ageLOC® 產品的推出。我使用 ageLOC® 煥新套裝並配合每周 2 - 3 次的 ageLOC® 修身美顏 Spa 護理，膚色立刻變得均勻細緻，緊緻度更高，而且效果持久。所以要留住青春，不再只是夢想了！

I've been using Nu Skin products since 2002. 180° Anti-Aging Skin Therapy System is very effective, so I anticipated the launch of ageLOC® products. After using ageLOC® Transformation Set with 2 to 3 times a week of ageLOC® Galvanic Spa™, my skin became smoother and firmer. Now staying young is not a dream anymore!

俏媽更要ageLOC®
Charming Mums Need ageLOC®

王素晨 Wang Su-Chen & 郭佳維 Guo Jia-Wei
41 & 18 歲 years old (廣東 Guangdong Province)

年齡差距
Age Difference
23 歲
years

使用ageLOC®產品
Using ageLOC® product for:
1個月 month



我皮膚毛孔很大，更可怕的是隨著年齡增長，皮膚鬆弛狀況難以阻止，沒想到用了ageLOC®修身美顏Spa短短一個月的時間，臉上的這兩大問題都大為改善了，40多歲的我一下子年輕了10多歲，和女兒走在一起就像兩姐妹。

I used to have big pores. What's more terrible is I couldn't stop my skin sagging with aging. I never imagined that only after trying ageLOC® Galvanc Spa™ for 1 month, these problems are greatly improved. I'm at 40s but I feel 10 years younger now, I and my daughter look like sisters when we are together.



女兒大了 我卻變小了
Daughter Grows Up, but I Look Younger Than Before

展學榮 Zhan Xue-Rong & 舒展 Shu Zhan
44 & 17 歲 years old (廣東 Guangdong Province)

年齡差距
Age Difference
27 歲
years

使用ageLOC®產品
Using ageLOC® product for:
2個月 months



使用 Nu Skin 產品已經3年了，我的皮膚有了非常明顯的變化，尤其是使用了ageLOC®修身美顏Spa後更為明顯，皮膚更加白晰，毛孔變小，皺紋亦減少了。我的朋友都說我比以前至少年輕15歲！女兒長大了，我卻變小了！

I've been using Nu Skin products for 3 years, my skin went through significant changes especially after using ageLOC® Galvanc Spa™. The skin became whiten, pores and wrinkles had been reduced. My friends said I look at least 15 years younger than before! My daughter is growing up but I'm turning younger!

“快、靚、正！”
Visible Results within a Short Period!

李家寶 Patti Lee & 黎曉慧 Colby Lai
51 & 24 歲 years old (香港 Hong Kong)

年齡差距
Age Difference
27 歲
years



使用ageLOC®產品
Using ageLOC® product for:
3個月 months



我以前皮膚比較乾，幼紋比較多，使用 ageLOC® 煥新套裝之後，皮膚明顯比以前水潤、幼紋明顯減少、膚色變得更有光澤且感覺產品很容易吸收。給我的最大感受就是：快、靚、正。

My skin was dry and has many fine lines. After using ageLOC® Transformation Set, my skin is hydrated with fewer fine lines and I feel that the product is more easier to be absorbed by my skin. I think ageLOC® Transformation Set is able to deliver visible results within a short period.

“黑媽變身美少女”
Transform from a Tanned Mum to a Young Pretty Girl



年齡差距
Age Difference
28 歲
years

李秋蘭 Li Ciou-Lan & 吳宣穎 Wu Syuan-Ying
45 & 17 歲 years old (台灣 Taiwan)
使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: **5個月 months**



為了改善暗沉的膚色及粗糙的皮膚，我嘗試過許多名牌護膚品，但都只是花費了許多金錢卻沒有明顯的改善。直到我用了 Nu Skin 產品，讓我由黑媽變身為美少女。ageLOC® 煥新套裝讓我感受到什麼叫回復年輕：臉頰緊實有彈性，細紋不見了，膚色變得光亮，膚質更細緻，毛孔變小了。最重要的是，因為愛笑而日漸增生的眼角細紋也減淡了。變年輕的我去兒子學校時還被誤認為他的姐姐呢！

To solve the dark complexion and rough skin, I've tried many skin care products from the premier brands, but I realized that it was wasting my money until I found Nu Skin. Nu Skin turned me from a tanned mum to a young pretty girl. ageLOC® Transformation Set demonstrated the power of anti-aging: I got firmer cheeks, less wrinkles, brighter complexion, smoother skin, and smaller pores. The most important is the crew's feet around my eyes were fading too. I look so young that I was mistaken as my son's sister when I visited his school!

找回二十年前的我 Back to 20 Years Ago

陳燕勳 Chen Yan-Xun & 張又仁 Zhang You-Ren
49 & 26 歲 years old (台灣 Taiwan)

年齡差距
Age Difference
23 歲 years



使用ageLOC®產品
Using ageLOC® product for:
1個月 month



我的皮膚比較乾燥及容易過敏，一直都不敢嘗試別的護膚產品。在使用 ageLOC® 煥新套裝一個月之後，眼袋、法令紋、皺紋都有很明顯的改善，感覺皮膚更加光滑及粉嫩，看起來更有青春氣息，讓我找回二十年前的我。一切都太神奇了！

My skin was dry and sensitive, so I never dared trying other skincare products. After using ageLOC® Transformation Set for 1 month, puffiness under eyes, nasolabial folds and wrinkles were significantly relieved. My skin became smoother, tender and I look much younger. Now I feel that I went back to 20 years ago, it's all absolutely amazing!

“真的回復青春了 Really Back to Youth”



第一次使用 ageLOC® 煥新套裝時，皮膚變細緻了。短短 7 天內，膚色均勻白晰，再多用幾天，細紋與色斑都不見了，皮膚更緊實有彈性，原本像老婆婆的皮膚變得非常般嬌嫩，真是太讚了。

After first time using ageLOC® Transformation Set, my skin already became smoother. The skin tone also improved in only 7 days. After few more days, the fine lines and discoloration disappeared, my skin become firmer and elastic. It's really amazing!



黃方錠 Huang Pang-Ding & 黃琬美 Huang Wan-Mei
70 & 37 歲 years old (台灣 Taiwan)

使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: **1個月 month**

“踏上美麗新境界 A Journey to Beauty”



媽媽自開始使用 ageLOC® 修身美顏 Spa 後便愛不釋手了，除了皺紋奇蹟般的消失外，媽媽還感覺比從前更容易上妝，皮膚更有彈性，整個人也精神了很多。

My mother sticks to ageLOC® Galvanic Spa™ once she tried it, apart from the disappearance of wrinkles, she feels easier to apply make-up. Her skin is more elastic and she looks very energetic!



李梅蓉 Li Mei-Rong & 李迪娜 Li Di-Na
54 & 28 歲 years old (上海 Shanghai)

使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: **1.5月 months**

“青春永駐不是夢” Forever Youth is not a Dream

吳姿儀 Wu Zin-Yi & 黃名君 Huang Ming-Jyun

52 & 22 歲 years old (台灣 Taiwan)

使用 ageLOC® 產品
Using ageLOC® product for:

2 個月 months



我使用 Nu Skin 產品多年，讓我名副其實擁有天使面孔與魔鬼身材。使用兩套 ageLOC® 煥新套裝及超級彈力原液後，我的皮膚光滑細緻且回復彈性緊實，連美容院的美容師都不相信我已經 52 歲及問我是否做過激光或拉皮手術呢！有 ageLOC® 這全方位的抗老化方案，我相信留住青春不再是天方夜譚，青春永駐再也不是夢。

I've been using Nu Skin products for years, which keeping me look good and slim. After using 2 sets of ageLOC® Transformation Set and tru face™ essence ULTRA, I feel my skin became smoother and firmer. When I went to beauty salon, beautician can't believe I'm already 52-year-old and asked me if I had done any laser treatment or facelift surgery. With ageLOC® - the comprehensive anti-aging solutions, I think it's not a dream to stay young anymore.



年齡差距
Age Difference
30 歲
years

“敏感肌膚也可以放心使用” Suitable for Sensitive Skin



陳玉萍 Rowena Chan & 楊立崑 Boris Yeung
52 & 23 歲 years old (香港 Hong Kong)

使用 ageLOC® 產品 Using ageLOC® product for: 3 個月 months

年齡差距
Age Difference
29 歲
years



使用 ageLOC® 產品前皮膚較乾，使用三個月後，皮膚變得潤澤和緊緻，最令我開心的是，像我這樣敏感的皮膚也能夠放心使用 ageLOC® 煥新套裝哦！

My skin was a bit dry before using ageLOC® products, however it became hydrated and firmer after 3 months of usage. What's more delighting is even sensitive skin like mine can use ageLOC® Transformation Set!



“頸紋不見了
緊實看得見
Wrinkles Around
My Neck Disappear”



年齡差距
Age Difference
27
歲
years

林秀貞 Lin Siou-Jhen & 陳東佑 Jhen Dong-You
43 & 16 歲 years old (台灣 Taiwan)
使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: 2個月 months

使用 ageLOC® 煥新套裝短短兩個月後，像是動了微整形手術，膚質變細緻，脸型緊緻變V，兩條法令紋幾乎不見了，更特別的是，我與生俱來的中深度頸紋，居然也能奇蹟似的變淡許多，真是太神奇了，困擾我幾十年的頸紋問題，被 ageLOC® 煥新套裝輕鬆解決！

I looked like I went through a plastic surgery after using ageLOC® Transformation Set for two months. My skin turned tender and face line became slimmer, and the nasolabial folds can barely be seen. The natural-born wrinkles around my neck even fading out. It's amazing that this problem bothering me for years can easily be resolved by using ageLOC® Transformation Set!



“ageLOC® 真的可以
重設年齡
ageLOC® Resets My Age”

當我知道 ageLOC® 產品可以重設皮膚年齡時我便立即試用，使用前皮膚較乾燥及有很多細紋，使用後覺得皮膚觸感柔滑，細紋減淡，嘴邊不再因缺水而繃緊，面色透出自然光澤，明顯較以前細嫩。

My skin used to be dry and full of fine lines. When I know ageLOC® products can reset skin age, I started to try at once. After using it, the skin became smooth and fine lines faded, corners of my mouth are no longer stretched because of dehydration. My skin looks radiant and the structure is better than it used to be.

年齡差距
Age Difference
23
歲
years



吳潔儀 Funny Ng & 梁苑媚 Candy Leung
49 & 26 歲 years old (香港 Hong Kong)
使用ageLOC®產品 Using ageLOC® product for: 3個月 months

“開啓美麗新人生”
Begins a New Journey

余美仙 Angel U &
呂璋峰 Roy Lui & 呂璋然 Kelvin Lui
43 & 19 & 19 歲 years old (香港 Hong Kong)

年齡差距
Age Difference
24
歲
years



使用ageLOC®產品
Using ageLOC® product for:
6個月 months



以前我的皮膚極度敏感，很容易痕癢及紅腫，使用 ageLOC® 產品一個月後，敏感情況隨即得以改善，皮膚開始變得光滑、緊緻及亮麗。我本來是一個沒有恒心使用皮膚護理產品的人，但現在使用 ageLOC® 產品已成為我生活的一部分！

My skin used to be very sensitive, it gets itchy, red and swollen easily. After using ageLOC® products for a month, the sensitivity got improved, and my skin began to be smooth, firm, and radiant. I was a person who impatient to use skincare products every day, but now using ageLOC® products have already become part of my life!

告別乾燥肌膚
Say Goodbye to Dehydration



在冬天最冷的時候，比我年輕的朋友都因乾燥而脫皮，但我的皮膚在使用 ageLOC® 修身美顏 Spa 後，仍然感覺滋潤，妝容亦比以前貼服了很多。

ageLOC® Galvanic Spa™ is just amazing! Even younger friends of mine are peeled due to dehydration in the coldest time in winter but my skin remains hydrated with long-lasting make-up.



年齡差距
Age Difference
26 歲 years

李麗卿 Li Li-Qin & 張玉翠 Zhang Yu-Cui
55 & 29 歲 years old (廣東 Guangdong Province)

使用 ageLOC® 產品 Using ageLOC® product for: 1 個月 month

青春可以再來
Back to Youth Again!



年齡差距
Age Difference
20 歲 years

我使用 ageLOC® 煥新套裝一個月後，對它更加愛不釋手。皮膚變亮、保濕度提升，連色斑及魚尾紋也獲得很大的改善，現在我流逝的青春膚感又回來了。

After one month of using ageLOC® Transformation Set, I could not quit using it anymore! My skin tone is brighter and feel more hydrated, and it also helps improve the discoloration and crow's feet. Now I got my youth skin back.

周子津 Zhou Zi-Jin & 張秉宸 Zhang Bin-Cheng
37 & 17 歲 years old (台灣 Taiwan)

使用 ageLOC® 產品 Using ageLOC® product for: 1 個月 month

ageLOC®



ageLOC®

ageLOC®



Keep Your Age A Mystery
年齡我做主



ageLOC®



ageLOC®